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Per Ankersjö Mikael Magnusson 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C), ordföranden  

Katarina Luhr (MP), vice ordföranden  

Jonas Nilsson (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Per Ola Bosson (M)  

Nils Ingelström (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Mikael Magnusson (S)  

Åsa Wester (S)  

Mats E. P. Lindqvist (MP)  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anders Thureson (M) §§ 1-25 för Helena Levy (M) 

Eva Runvald (M) § 26  för Helena Levy (M) 

Fredrik Canerstam (S) §§ 1-25 för Rana Carlstedt (S) 

Måns Lönnroth (S) § 26  för Rana Carlstedt (S) 

  

Ersättare:  

Eva Runvald (M) §§ 7-25  

Viktor Strååt (M)  

Andreas Lundin (M)  

Per Johansson (FP)  

Måns Lönnroth (S) §§ 1-25  

Kristina von Engeström (S)  

Charles Berkow (MP)  

Belinda Hellberg (MP)  

Sara Stenudd (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Daniel Selin, Emily Tjäder, Gustaf Landahl §§ 

1-25, Håkan Andersson, Ingrid Mårtenson, Malin Ekman §§ 1-25, Maria Svanholm, 

Pia Winbladh Högfors, Åsa Hoffmann, personalföreträdaren Luis Lopez samt 

biträdande borgarrådssekreteraren Markus Berensson. 

 



  

 
 § 18 

Programsamråd kv Kabelverket i Älvsjö 
Remiss från stadsbyggnadsnämnden 
Dnr 2011-17275 

 
Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden tillstyrker programförslaget under förutsättning 

 att: 

 a. Planeringen för nya bostäder inom programområdet tillämpar den s k  

     Stockholmsmodellen för buller utan ytterligare avsteg. 

 b. Förvaltningens förslag för Älvsjövägen beaktas. 

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 3 september 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) finner att nämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Per Ankersjö (C), Jonas Nilsson m.fl. (M) 

och Karin Karlsbro (FP) enligt följande: 

 

Planarbetet för kv Kabelverket i Älvsjö är ett bra exempel på hur vår 

översiktsplan menar att staden ska utvecklas. Stockholm ska förtätas både för att 

klara av att erbjuda bostäder till vår snabbt växande befolkning samtidigt som vi 

värnar stadens grönytor och bygger en energieffektiv stadsstruktur. Fram till och 

med nu har Stockholm främst gjort detta genom att ersätta tidigare industrimark 

med nya bostadsområden. Men när tillgången på övergiven industrimark nu 

börjar sina och Stockholm fortsätter att växa gäller det att förtäta strategiskt 

genom att utnyttja grönområden med låga natur- och vistelsevärden. 

 

Förflyttningen av varor och människor i ett växande metroområde kräver ett 

balanserat transportssystem som är anpassat till den täta stad vi lever i. Det går 

därför inte att fokusera på biltrafik i framväxande stadsområden som inte längre 

är uppbyggda kring bilen. Målsättningen för dessa nya stadsområden i 

ytterstaden måste vara att de byggs för framtiden med goda möjligheter till 

kollektivtrafik och cykelmöjligheter för de boende i fokus. 

 

Trafikkontoret och staden i sin helhet har haft olika planer på att gräva ner 

Älvsjövägen, bland annat som en del av södra inre tvärleden. I dagsläget är det 

dock inte aktuellt att gräva ner Älvsjövägen, främst av ekonomiska skäl. 

Problemet med bristfälliga tvärförbindelser i Söderort måste dock av många skäl 

lösas inom en inte alltför avlägsen framtid. Utöver detta finns även planer i tidigt 



  

skede på spårväg längs med sträckan. Dessa planer är dock i ett mycket tidigt 

skede och är högst osäkra. En spårväg skulle dock kunna bidra till att 

Älvsjövägen i sin helhet ses över och eventuellt skulle den kunna ge en mindre 

trafikminskning på Älvsjövägen. Frågor som rör förändringar av gatunät bör 

dock ses i ett större sammanhang och inte kopplas till ett enskilt 

detaljplaneärende. 

 

Särskilt uttalande lämnas av Mikael Magnusson m.fl. (S) enligt följande: 

 

Det är väldigt positivt att det byggs nya bostäder i bostadsbristens Stockholm. 

Samtidigt är det viktigt att man inte gör intrång på och förstör värdefulla 

spridningsvägar och naturmark och vi vill att Solbergaskogen och de 

naturvärden som finns där skyddas i största möjliga möjligaste mån. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Ingrid Mårtenson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


